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Geachte mevrouw Reemst, 
 
 
Op 7 april jl. stelde u ons een aantal vragen over een vermeende stagnatie in de voor-
bereiding van de verhuizing van de fietscrossvereniging Flying Bikes uit Kootwijkerbroek 
naar de beoogde locatie aan de Hanzeweg. In deze brief willen wij uw vragen beant-
woorden.  
 

1) Waarom is er nog steeds geen bestemmingswijziging in de maak 
De veronderstelling in uw vraag, namelijk dat er geen bestemmingswijziging in 
de maak is, is onjuist. Reeds voordat de raad in december jl. het voorbereidings-
krediet heeft beschikbaar gesteld, is gestart met de inrichting van de projector-
ganisatie. Direct na de jaarwisseling is het ontwerpproces gestart. Intussen zijn 
diverse externe bureaus gestart of reeds gereed met de uitvoering van de ver-
eiste planologische onderzoeken. Alles is er op gericht om zo spoedig mogelijk 
de inhoudelijke basis te leggen om als gemeente op zorgvuldige wijze het be-
stemmingsplan te kunnen opstellen. 
 

 Een bijkomende factor daarbij is dat het bestuur van de Flying Bikes heeft be-
 sloten en bestuur van Tour de Force de intentie heeft uitgesproken om risico 
 dragend te willen investeren in een vroegtijdige aanleg van een pumptrack (in 
 het kader van de WK BMX te Papendal in augustus a.s.). Zij hebben ons dat per 
 mail laten weten op 20 april, nadat wij uw raad per memo d.d. 1 april jl. hebben 
 geïnformeerd over het besluit van het College om geen financiële middelen voor 
 de aanleg van de pumptrack beschikbaar te stellen.  

De Flying Bikes heeft inmiddels bij het ODDV een aanvraag voor een tijdelijke 
omgevingsvergunning ingediend om de pumptrack binnenkort te kunnen aan-
leggen. De gemeente beziet of en hoe deze vervroegde aanleg is in te passen 
in het nog vast te stellen ontwerp voor het totaal.  
 
Verder heeft de gemeente de beide sportverenigingen onlangs meegedeeld dat 
zij de komende maanden haar inzet verlegt naar de herontwikkeling van de vrij-
komende locatie en omgeving. De redenen daarvoor zijn dat wij graag voor om-
wonenden en de gemeenschap van Kootwijkerbroek dit jaar meer helderheid 
willen brengen in de toekomstige bestemming van het gebied èn dat, zoals wij 
de gemeenteraad eerder hebben laten weten, woningbouw in het betreffende 
gebied een beperkte financiële compensatie vormt voor de hoge kosten van ver-
plaatsing van Flying Bikes en Tour de Force. 

 
 
 
 



 

Blad 2  

2) Is het waar dat het College twijfelt of de voor Flying Bikes aangekochte grond 
aan de Hanzeweg ook daadwerkelijk hiervoor wordt ingezet? 
Nee. De locatie Hanzeweg-Oost vormt nog steeds de beoogde locatie voor  
Flying Bikes. U is bekend dat het college en de gemeenteraad nog wel moeten 
beslissen over de beschikbaarstelling van de vereiste financiële middelen voor 
verplaatsing. Daarnaast moet de planologische geschiktheid van de locatie nog 
nader bepaald worden, ook in overleg met de provincie. 

 
3) Zo ja, heeft deze twijfel of terugtrekkende beweging van het College te maken 

met de zoeklocatie voor windmolens in dit gebied.
Zie antwoord 2.
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